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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ložín zo dňa 24.06.2023 

 

Prítomní:  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová 

 

  

Neprítomní:   Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

Starostka obce:  Mgr. Monika Pastírová 

 

Hlavný kontrolór:       Ing. Roman Oklamčák –  neprítomný, ospravedlnený 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ingrid Körösiová – ekonómka obce 

 

 

Verejnosť: viď prezenčná listina 

 

Začiatok zasadnutia: 18:10 hod. 

Koniec zasadnutia: 20:05 hod. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4. Kontrola plnení uznesení 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ložín na II. polrok 2023 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Ložín a rozpočtového 

hospodárenia za rok 2022 

7. Návrh Záverečného účtu obce Ložín a rozpočtového hospodárenia za rok 2022 

8. Rozpočtové opatrenia obce Ložín 

9. Schválenie žiadosti o NFP na projekt MOaPS v obci Ložín 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

 

 

 

1. Otvorenie 

Starostka obce Mgr. Monika Pastírová otvorila zasadnutie OcZ. Privítala všetkých prítomných 

poslancov a prítomnú verejnosť. 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že je uznášania schopné nakoľko zo 7 poslancov sú prítomní    

4 poslanci.  

Chýbajú dvaja poslanci: Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová. 
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Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Ložín začalo o 18:10 hod. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku starostka obce určila:    Mgr. Ingrid Körösiová 

Za overovateľov:  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová 

                         

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia podľa pozvánky.  

 

                         

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla starostka Mgr. Monika Pastírová. Konštatovala, že 

uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené, kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení č.1/2023 až 10/2023 

z predchádzajúceho zastupiteľstva, ktoré sa konalo 11.03.2023. 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 
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5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ložín na II. polrok 2023 

 

Hlavný kontrolór obce Ložín nebol prítomný na obecnom zastupiteľstve a preto starostka 

obce predniesla prítomným návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ložín na 

II. polrok 2023. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK obce Ložín na II. polrok 2023 je prílohou 

zápisnice. 

Poslanci OcZ schválili návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 

2023 bez pripomienok. 

                    

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu obce Ložín a rozpočtového 

hospodárenia za rok 2022 

 

Starostka obce predniesla poslancom stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

záverečného účtu obce Ložín a rozpočtového hospodárenia za rok 2022. Stanovisko tvorí 

prílohu zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ložíne berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra 

obce Ložín k návrhu záverečného účtu obce Ložín a rozpočtového hospodárenia za rok 2022.      

                  

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

7. Návrh Záverečného účtu obce Ložín a rozpočtového hospodárenia za rok 2022 

 

Ekonómka obce Mgr. Ingrid Körösiová informovala poslancov o údajoch v záverečnom 

účte a o výsledku hospodárenia obce Ložín za rok 2022. Poslanci mali ZUO 2022 zaslaný 

v predstihu, aby sa s ním mohli oboznámiť.  

Výsledok hospodárenia za rok 2022 bol prebytok vo výške 50 949,21 EUR o ktorý sa má 

navýšiť rezervný fond obce. Z toho prebytok z bežného a kapitálového rozpočtu bol 34 544,95 

Eur a zostatok finančných operácií bol 16 404,26 Eur. 

ZUO tvorí prílohu zápisnice. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 
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  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

8. Rozpočtové opatrenia obce Ložín 

 

Ekonómka obce Mgr. Ingrid Körösiová informovala poslancov o potrebe upraviť rozpočet roku 

2023 a to  

* použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky, konkrétne na: 

- obstaranie majetku – dofinancovanie novostavby garáže požiarnej zbrojnice v obci 

Ložín  vo výške 2 750,20 Eur,  

- obstaranie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie stavby a realizáciu stavby 

„Zlepšenie stavebnotechnického stavu budovy centra voľnočasových aktivít v obci 

Ložín“, navýšenie rozpočtu vo výške 12 725,- Eur 

 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

* použitie nerozpočtovaných príjmov dobropisov a vratiek prijatých v roku 2023 z položky 

292  na navýšenie podfinancovaných položiek na mzdy 610, poistné 620, tovary a služby 630 

a bežné transfery 640 

 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

* použitie prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky v roku 2023 v súlade s § 10 a             

§ 21h zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy z dôvodu 

nízkych podielových daní a hrozby nemožnosti plniť si záväzky. Ako neplatič by obec nemohla 

čerpať prostriedky štátneho rozpočtu a Európskej únie pri realizácii projektov. 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

 

9. Schválenie žiadosti o NFP na projekt : MOaPS v obci Ložín 
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Starostka obce informovala poslancov o možnosti zapojiť sa do výzvy  „Miestne občianske 

a preventívne služby“ (MOaPS), ktorá vyjde koncom júna 2023. Dotácia je 100%, 

spolufinancovanie 0%. Oprávnenými žiadateľmi v rámci výzvy sú obce s prítomnosťou 

marginalizovaných rómskych komunít (MRK), ktoré sú uvedené v Atlase Rómskych komunít.  

Túto podmienku naša obec spĺňa. Refundovala by sa minimálna mzda + odvody a k tomu by 

bol 20% paušál na ostatné výdavky ako sú ochranné odevy a obuv, stravné, ostatné materiálové 

vybavenie hliadok. Realizácia projektu je 24 – 36 mesiacov. Počet členov hliadok MOaPS 

zatiaľ nie je známy, bude to bližšie špecifikované vo výzve. Výber zamestnancov do hliadok 

MOaPS bude na základe výberového konania. 

Poslanci súhlasili so zapojením sa do výzvy  „Miestne občianske a preventívne služby“ 

(MOaPS), 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

 

 

10. Rôzne 

 

Ekonómka obce informovala prítomných poslancov a výške podielových daní, ktoré obec 

dostala zo štátneho rozpočtu. Ukázala im porovnanie výnosu od roku 2015. Podielové dane za 

máj 2023 vo výške 6 679 Eur boli najnižšie od roku 2015 a nepokryli ani náklady na mzdy 

zamestnancov obecného úradu. Tabuľka výnosu DPFO – podielové dane je prílohou zápisnice. 

 

Starostka obce informovala prítomných o: 

- podaní návrhu na kolaudáciu novostavby garáže Požiarnej zbrojnice na stavebný úrad, 

- ENVIROFOND – už sme dali 3-krát žiadosť, zásobník sa zrušil. Do 17.4.2023 bola nová 

výzva, žiadosť sme podali znova. Je to na kompostéry, traktor a stroje, 

- návrhu projektu na rekonštrukciu Starej školy na Centrum oddychu. Ukázala prítomným 

skicu návrhu, 

- podaní žiadosti na dotáciu od VÚC na výročie založenia futbalu v obci Ložín. Požiadaná 

dotácia vo výške 5 200 Eur by sa použila na nákup dresov, lôpt, pivné sety stany, trofeje, 

reklamné predmety a občerstvenie, 

- že Ministerstvo vnútra SR vyradzuje motorové vozidla – podali sme žiadosť na 9-miestne 

motorové vozidlo 

- protipovodňový vozík pre hasičov – už máme podpísanú zmluvu a čakáme na urobenie 

prevodu na Dopravnom inšpektoráte, 

- výzva na rekonštrukciu budov so 100% financovaním, ale podmienka je, že budova musí 

slúžiť na sociálnu činnosť. Udržateľnosť projektu po rekonštrukcii musí byť minimálne 10 

rokov. V našej obci by bol záujem o opatrovateľskú službu terénnu, ale sociálna služba  

spĺňajúca podmienky vo výzve musí byť ambulantná alebo pobytová a to je denný stacionár 

– o túto službu zatiaľ záujem nie je a bol by problém udržateľnosti projektu, 

- zrealizovaní STK, EK na traktor a dve vlečky firmou UNITRANS Trebišov práve dnes 

doobeda, cena  80 Eur / ks spolu 240 Eur, 

- veľkokapacitný kontajner bude pristavený ku starej škole.  

- z Envirofondu za vytriediteľnosť nám prišla 23.6.2023  dotácia 661 Eur, minulý rok to bolo 

444 Eur 
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- v apríly 2023 prišla obálka bez známky – anonym, že z č. domu 39 (Ivanovová) niečo 

vypúšťajú. Oni však majú oficiálne ČOV argumentoval poslanec Bodnár.  

 

Poslanec Oto Geroč upozornil, že aj Jozef Ďurčák č.d. 40 má vpredu žumpu a vypúšťa do 

priekopy (šancu) pred domom. A nakoľko tento pán aj „odkrojil“ z obecnej cesty k vodojemu 

a urobil tam plot, odporúča dať zamerať túto uličku. Ulička má mať 6 m. Zabratý pozemok nech 

si pán Jozef Ďurčák od obce odkúpi. 

 

Starostka informovala, že keď je odpust býva zvykom robiť tradičný odpustový turnaj vo 

futbale. Má zámer zabezpečiť skákací hrad a kúpiť aj stroj na cukrovú vatu. Poslanci o tom 

diskutovali. 

 

Poslankyňa Bc Lucia Geročová informovala o potrebe opraviť bránku a veľkú bránu 

v materskej škole, lebo sa nedajú zatvoriť. Je to dôležité kvôli bezpečnosti detí. Počas diskusie 

dospeli k záveru, že do ďalšieho zastupiteľstva zistíme čo by to mohla stáť nová brána, bránka 

a výmena predného plota materskej školy. Ak by to bolo do 3 000 Eur mohla by realizácia 

prebehnúť ešte počas prázdnin. 

Poslanci schváli použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky, 

konkrétne na obstaranie majetku – realizácia nového oplotenia Materskej školy vrátane brány 

v obci Ložín  vo výške 3 000 Eur 

 

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 

 

Zástupkyňa starostky a poslankyňa Adriana Tormová upozornila prítomných poslancov, že 

budova COOP Jednoty je na prenájom a majú o prenájom záujem občania z obce Falkušovce. 

Navrhuje poslancom zamyslieť sa nad tým, aby sme túto časť budovy, kde bola krčma odkúpili 

pre obecné účely. Dostala sa k nej informácia o cene za budovu 17 000 Eur. Starostka súhlasila 

s tým, že zistí za akú cenu by sa to dalo odkúpiť. 

 

Poslanec Oto Geroč navrhuje zakúpiť pre obecné účely priekopový / bočný mulčovač za 

traktor. Odôvodňuje to nedostatkom ľudí na menšie obecné služby – chlapov, ktorí kosia. 

Výrazne by to urýchlilo a uľahčilo prácu pri údržbe verejnej zelene v obci.  Cena za takýto 

mulčovač k obecnému traktoru sa pohybuje od 2 000 Eur do 2 500 Eur na Bazoši (web stránka) 

a od 3 000 Eur do 4 500 Eur celkom nový u rôznych dodávateľov. Medzi poslancami sa 

rozprúdila konštruktívna debata, ktorá vyústila do potreby takejto investície. 

Poslanci schválili použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky, 

konkrétne na  obstaranie majetku –  mulčovač k traktoru  vo výške 3 500 Eur,  

 

                   

Hlasovanie:  

Za: 4  Martin Bodnár, Bc. Lucia Geročová, Oto Geroč, Adriana Tormová

 Proti:  0 

  Zdržal sa: 0 

  Neprítomní: 3  Peter Ondo-Eštok, Martin Poľakovský, Martina Tormová 
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11. Záver 

 

Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva o 20:05 hod 

 

 

Zapísala: Mgr. Ingrid Körösiová 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Monika Pastírová 

                starostka obce 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Martin Bodnár       Bc. Lucia Geročová 


